



- 专栏首页
- 交流概况
- 对外汉语
- 合作项目
- 外教师资
- 交流成果
- 孔子学院



国际交流

- 新闻公告
- 交流概况
- 对外汉语
- 合作项目
- 外教师资
- 交流成果
- 孔子学院

## 对外汉语

首页 > 国际交流 > 对外汉语 > 师资介绍 > 正

### 李昊



李昊，文学硕士，本科对外汉语专业、硕士英语专业英美文学方向。西南交通大学外国语学院国际汉语系副教授，汉语国际推广研究所所长，国家汉办公派汉语教师选拔面试官和孔子学院汉语教师选拔面试官。1998年起，从事对外汉语教学与研究十五年。2007~2008年，国家汉办派出担任泰国教育部高教委汉语顾问。1998年~2002年任西南交通大学外国语学院科研秘书；2004年~2007年任外国语学院外事秘书；2007，1月~2008，9月任外国语学院对外汉语中心主任；2008，9~2010，1月任国际汉语系系主任；2010，1至今，任外国语学院汉语国际推广研究所所长。2001年获西南交通大学2001年度陆氏青年教师奖；四川省普通话省级测试员。

Li Hao, a masters degree holder in British and American Literature, is an associate professor in the Department of International Chinese, at the School of Foreign Languages, Southwest Jiaotong University. She has served as the director of the Chinese Promotion

《中国英语能力等级量表》  
及上海交通大学英语水平考  
试

2018.12.11

——上海交通大学朱正才  
教授讲座12月8日下午4点，来  
自上海交...

大学英语四六级口语考前佛  
脚你不抱一下吗？

2018.11.19

这个佛脚你得抱抱吧---大  
学英语口语四级篇对于四级口  
试，小...

Center at SWJTU, an examiner of the Putonghua Proficiency Test in Sichuan province and also as an examiner of the Professional Chinese Teacher Selection Test of the NOCFL. She started her career in the teaching and research of TCFL in 1998. She worked as a Chinese Advisor to the Ministry of Education in Thailand from 2007 to 2008 on a program commissioned by the China National Office for Teaching Chinese as a Foreign Language (NOCFL). She was the “Lushi Young Teacher Award” winner in 2001.

---

[院长信箱](#) | [书记信箱](#) | [相关链接](#)

---

外国语学院办公室电话/传真:028-66366711 学生工作组:028-66360879  
(c) Copyright 2017 meizu. All Rights Reserved.